


Important Notice: This email is intended for the named recipients only and may contain proprietary or confidential information. If
you are not a named recipient, you are hereby notified that any disclosure, copying, distribution, retention or use of the contents of
this information is prohibited. If you have received this e-mail in error, please contact the sender immediately and destroy the e-
mail. To unsubscribe from future electronic communications from the sender, or from all electronic communications from

Canadian Manufacturers & Exporters (CME), please send an e-mail to unsubscribe@cme-mec.ca directly and include the the
phrase “unsubscribe.” .

Avis important : ce courriel est destiné au seul destinataire et peut contenir des informations exclusives ou confidentielles. Si vous
n'étes pas le destinataire, veuillez noter que toute divulgation, copie, distribution, sauvegarde ou utilisation du contenu de cet
envoi est interdite. Si vous avez recu ce courriel par erreur, veuillez en avertir l'expéditeur et détruire le courriel. Afin de ne plus
recevoir de communications électroniques de l'expéditeur ou des Manufacturiers et exportateurs canadiens (MEC), s'il vous plait
envoyer un e -mail a unsubscribe@cme-mec.ca directement et inclure le phrase "unsubscribe.”.

460



